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Zápis 14. Valné hromady České basketbalové federace, o.s., 
ČBF – Oblast Střední Morava 

konané dne 24. června 2025 v Olomouci, restaurace Jízdárna, Lazecká ul. 
 
Veškeré dokumenty předkládané na program jednání byly delegátům Valné hromady k dispozici 30 
dnů pře termínem konání na webu OPS a v písemné podobě k dispozici u prezence před jednáním 
VH. 
 

A. Svolání Valné hromady ČBF – Oblast střední Morava 

Pořad jednání:  

1. Zahájení, ověření schopnosti se usnášet, volba: 

 Předsedy Valné hromady 

 Pracovního předsednictva Valné hromady Oblastního pobočného spolku, ČBF – Oblast 
Střední Morava (dále jen „OPS“) 

 Zapisovatele Valné hromady          

 Mandátové komise 

 Návrhové komise 

2. Schválení Jednacího řádu Valné hromady OPS. 

3. Zpráva Výboru OPS. 

4. Hospodaření OPS za rok 2024, Rozpočet 2025. 

5. Zpráva DOK OPS. 

6. Návrh na volbu člena DOK – Ondřej Zatloukal. 

7. Diskuse. 

8. Schválení návrhu usnesení Valné hromady OPS. 

Jednání Valné hromady zahájil v 15:30 hod. Jaroslav Rozsíval, Výborem oblastního pobočného 
spolku pověřený řídící jednání, který ověřil přítomnost delegátů s hlasem rozhodujícím (25 
pozvaných / 13 přítomných), přivítal člena Výboru České basketbalové federace pana Ivo Lukše a 
generálního sekretáře Michaela Šoba, zároveň omluvil člena Výboru oblasti pana Karla Hůlku (kurz 
UP Olomouc, Pastviny) a předsedu DOK Pavla Miketu (Praha, jednání školských odborů). 

1) Jednání Valné hromady  
 
Přítomni: delegáti dle prezenční listiny 
 Volba pracovního předsednictva a předsedy VH ve složení: 

Emil Remenec, Viktor Schmid, Jaroslav Rozsíval 
Předsedou pracovního předsednictva VH zvolen Jaroslav Rozsíval 
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     Pracovní předsednictvo rozhodnutím Valné hromady plnilo i funkci Návrhové komise 

 Zapisovatelem VH zvolila Emila Remence 
 Volba mandátové komise ve složení: 

Ivan Fašánek, Oldřich Sládek, Martin Ševčík 

2)  Valná hromada schválila Jednací řád VH 

3)  Zpráva předsedy výboru ČBF – Oblast střední Morava Emila Remence: 

Dobré odpoledne, scházíme se dnes na počátku nové sezóny, ročníku 2025/26. 
Uplynulou sezónu 2024/25 musíme hodnotit z hlediska klubů Střední Moravy za úspěšnou, výborným výsledkem se 
zapsalo zejména družstvo kategorie chlapců U 15 SK UP BCM Olomouc, které se umístilo na přeboru ČR na 2. místě a 
v KNBL BK Olomoucko získalo bronzové medaile. 
 
V předcházející sezóně 2024/25 startovalo v mistrovských soutěžích oblasti Střední Morava 42 družstev U10 až U13, 23 
družstev v Nadregionálních ligách U15 až U19 a 11 družstev v soutěžích dospělých.  

V uplynulé sezóně mistrovských soutěží řízených oblastí Střední Morava byl ve Středomoravské lize mužů opětovně 
uplatněn model závěrečného turnaje F 4 v Přerově, a to spojené s oslavami 90 roků přerovského basketbalu. Turnaj měl 
velmi dobrou návštěvnost a všechny zápasy byly přenášeny online na TVCOM.cz, součástí přenosu byla spouštěna velmi 
pěkně zpracovaná prezentace města Přerov a jeho okolí, celému programu po oba dny byl přítomen primátor Přerova 
Ing. Petr Vrána, pro regulérnost utkání byl delegován komisař pan Sládek, utkání řídili vybraní rozhodčí řídící vrcholové 
soutěže ČBF Zatloukal, Kremser, Klapetek a zkušení Kapl, Kapaňa a z mladých rozhodčí Kuba. Stolek byl velmi dobře 
zabezpečen mladou generací aktivních rozhodčích, kteří celý turnaj zvládli velmi dobře, zejména elektronický zápis.  

Součástí finálového turnaje byl bohatý doprovodný program včetně občerstvení. 

Vítěz finálového turnaje KK Valašské Meziříčí získal právo postupu do 2. ligy mužů, které však převedl na jiný subjekt 
v rámci ČBF. 

Vítěz společné soutěže žen se Severní Moravou Basket ValMez pak právo účasti ve 2. lize. 

Minibasketbalové soutěže chlapeckých kategorií U 10–U 13 měl stejného vítěze, družstva SK UP BCM Olomouc. 

Start družstev z naší oblasti na mistrovství ČR však nepřinesl významný úspěch. 

Naopak na Festivalu U 13 se družstvo Zlína stalo vítězem, přestože startovalo na divokou kartu udělenou Výborem 
ČAMB. Toto družstvo se oficiálně přihlásilo do mistrovské soutěže Jižní Moravy a tím ztratilo právo z umístění v naší 
oblasti. Přestože byli regulérními účastníky soutěže na jižní Moravě nebyli připuštěni řídícím soutěže do kvalifikace o 
účast na finálových turnajích. Toto ukazuje nevýhodnost přihlašovat družstva do jiných oblastí. 

V dívčí složce na MČR U11 i U12 startovalo družstvo OSK Olomouc, v U13 TBS Přerov a v U 11 mix BK Mohelnice, všichni 
bez výrazného umístění. Dívky SK K2 Prostějov, přestože měly nárok na účast na Festivalu U13, aniž by zástupci klubu 
Hrací komisi informovali a na turnaj neodcestovali.  

Ve finálových utkáních MČR v konfrontaci s vítězi ostatních oblastí ČBF získali velmi cenné zkušenosti, stejně jako týmy 
na Festivalech ČAMB a využijí jich v budoucí basketbalové kariéře. 

Uplynulá sezóna 2024 / 2025 byla řádně dokončena, za což vděčíme a děkujeme všem trenérům, funkcionářům včetně 
rodičů, kteří jistě pomáhali k zdárnému průběhu. 

V soutěžích řízených oblastí Střední Morava pro nadcházející sezónu 2025/2026 máme přihlášeno 48 družstev do 
oblastního přeboru zatím bez přidělených Nadregionálních lig, které budou následně rozlosovány a přiděleny. I nadále 
budeme spolupracovat s oblastí severní Morava zejména v ženských a dívčích složkách, kde stále zaostáváme v počtu 
hráček a družstev oproti ostatním oblastím. 
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Největší škodou pro rozvoj a zvýšení kvality moravských soutěží a družstev je stálá minimální vstřícnost k jednání oblasti 
jižní Morava což potvrdili přístupem k našemu družstvu. 

Samostatným a důležitým bodem pro všechny soutěže v každé oblasti včetně naší jsou rozhodčí. V uplynulé sezóně bylo 
přihlášeno 43 rozhodčích, z nichž je ale 16 uvedeno na listině republikových soutěží ČBF což zásadně ovlivňuje delegace 
a v oblasti tak zůstali v podstatě jen rozhodčí důchodového věku a začínající mladí rozhodčí. V letošním roce bylo 
v termínu 13. – 15. května uspořádáno školení rozhodčích 3. třídy za účasti 11 frekventantů, lektory byli zkušení 
rozhodčí Kremser, Zatloukal a Hecl. V následující sezóně nadále bude pokračovat projekt Observing mladých rozhodčích 
za pomoci komunikačních portů, v sezóně 24/25 proběhlo celkem 15 takových utkání pod dozorem observerů, projekt 
má pomoci zejména mladým rozhodčím pro usnadnění pohledu na situace v průběhu utkání a pomoci dlouhodobě 
stabilizovat oblastní rozhodčí a zároveň zlepšit jejich kvalitu. Výbor oblasti podporuje program „Zelené píšťalky“ a 
rozhodčí zejména v oblasti materiálního vybavení. 

Novinkou pro nadcházející sezónu pro zlepšení spolupráce mezi Hrací komisí, kluby a rozhodčími, možná i přes nevoli 
některých trenérů a organizačních pracovníků, je připravované hodnocení rozhodčích, od kterého se očekává nejenom 
ohodnocení známkou, ale nejlépe i slovním doporučením, oceněním kladů a zejména specifikace chyb u mladých a 
začínajících rozhodčích. Pro zpětnou vazbu budou rozhodčí hodnotit utkání po stránce zabezpečení, chování a přístupu 
nejenom k nim. Z těchto informací bude čerpat i Hrací komise ve vztahu ke klubům s možností případné následné 
kontroly. 

Nadále bude ve všech soutěžích řízených oblastí střední Morava používání elektronického zápisu včetně zpracování 
účasti hráčů/hráček v mládežnických soutěžích. (Nejlépe včetně statistik, což je o nastavení v klubech a přesvědčení 
všech podílejících se funkcionářů). 

Oblast reprezentace oblastí.  

Z rozhodnutí komise basketbalu dětí a mládeže je naše oblast Střední Morava rozdělena. Olomoucký kraj je spojen se 
Severní Moravou, Zlínský s Jižní Moravou. Na KBDM byli nahlášeni asistenti trenéři pro vedení společných výběrů U14 
pro sezónu 2024/25, za Zlínský kraj David Vyplel – dívky, Rostislav Děrda – hoši, Olomoucký kraj Lucie Švrdlíková – dívky, 
Matúš Petraško – hoši, pro sezónu 2025/26 zůstává složení stejné až na trenérku Švrdlíkovou, kterou nahradí Ivan 
Fašánek. 

Dle trenéra dětí a mládeže pana Wojnara nebude naše oblast v letošním roce 2025 vypisovat žádné školení či seminář 
trenérů, uvidíme tedy, zda sousední oblasti Severní a Jižní Morava nebudou v roce 2026 vypisovat školení či semináře. 
Pan Wojnar letos ve spolupráci a naší aktivitou uspořádal kemp pro děti ročníku 2012 v Mohelnici na konci ledna a 
sekretář Rozsíval připravil a zajistil Dětský den 1. června a uspořádal kemp pro ročníky 2013 a 2014 na obou plochách 
Sportovní haly UP v Olomouci, včetně společného oběda pro účastníky, kde se účastníci seznámili a navázali nové 
kontakty. 

Od července bude hala UP minimálně do konce roku 2026 uzavřena z důvodu rekonstrukce a tím pro nás nastal problém 
se ztrátou perfektního zázemí. Nadále aktivně budeme se snažit uspořádat kempy na podzim dle termínové listiny a 
reprezentačního okna předběžně na konci listopadu, v úvahu připadají Zlín, Kroměříž, Prostějov. 

V roce 2023 bylo naší prioritou zabezpečení nákupu tabletů pro elektronický zápis pro kluby oblasti Střední Morava 
jejich zápůjčkou, pro rozhodčí nákup portů pro vzájemnou komunikaci při výchově nových rozhodčích a třetím 
projektem pak byla podpora minibasketbalových družstev na MČR a Festivalech, v letošním roce pokračujeme 
v projektu příspěvků minibasketbalovým družstvům za účast na MČR a Festivalech. Vypsán je také Rozvojový projekt 
oblasti Střední Morava pro kluby starající se o mládež ve věku do 19 roků, k dnešnímu dni evidujeme 5 projektů, 
uzávěrka žádostí je 30. srpna 2025, vše je na webových stránkách oblasti/ dokumenty. 

Znovu si dovolím poděkovat všem, kteří se aktivně podíleli a podílí na rozvoji zejména basketbalové mládeže.  

Děkuji za pozornost a zároveň za vaši účast na dnešní Valné hromadě. 

Emil Remenec, předseda Oblastního pobočného spolku, ČBF – Oblast Střední Morava 

 



 
 
 

Stránka 4 z 6 
 

Usnesení 3.1: 

Oblastní Valná hromada OPS ČBF – Oblast Střední Morava schvaluje Zprávu Výboru OPS za 
uplynulé období. 

4) Zprávu o hospodaření OPS ČBF – Oblast Střední Morava za rok 2024 přednesl Jaroslav Rozsíval. 

 Byla předložena výsledovka zpracována ekonomkou ČBF v Praze Ing. Syneckou: 

Výnosy 547 747 Kč, Náklady 466 914 Kč, zisk 80 831 Kč. 

 Byl předložen rozpočet zpracovaný sekretářem panem Rozsívalem na rok 2025. 

Rozpočet na rok 2025 je navržen jako rozpočet ztrátový, s celkovými náklady ve výši 642 000 
Kč a celkovými výnosy ve výši 580 000 Kč, ztráta ve výši 62 000 Kč. 

Usnesení 4.1: 

Oblastní valná hromada OPS ČBF – Oblast Střední Morava schvaluje Řádnou účetní závěrku 
k 31. 12. 2024 s tím, že hospodaření OPS skončilo při celkových nákladech 466 914 Kč a 
dosažených výnosech ve výši 547 747 Kč, ziskem ve výši 80 831 Kč. 

 

Usnesení 4.2: 

Oblastní valná hromada OPS ČBF – Oblast Střední Morava schvaluje zaúčtování zisku 
z hospodaření za rok 2024 ve výši 80 831 Kč na účet 932 nerozdělený zisk/neuhrazená ztráta 
minulých let. 

 

Usnesení 4.3: 

Oblastní valná hromada OPS ČBF – Oblast Střední Morava schvaluje Rozpočet OPS ČBF – Oblast 
Střední Morava na rok 2025 jako rozpočet ztrátový, s celkovými náklady ve výši 642 000 Kč a 
celkovými výnosy ve výši 580 000 Kč. 

 

Usnesení 4.4: 

Oblastní valná hromada OPS ČBF – Oblast Střední Morava zmocňuje Výbor OPS k provádění 
operativních úprav rozpočtu OPS ČBF – Oblast Střední Morava s tím, že nebude překročena 
záporná bilance rozpočtu ve výši 62 000,- Kč. 

 

5) Zprávu Dozorčí a odvolací komise přednesl její místopředseda Petr Nachtmann 

Dozorčí a odvolací komise oblasti Střední Morava, zvolená Valnou hromadou oblasti Střední Morava 6. října 
2021 se v rámci možností účastní jednání Výboru oblasti Střední Morava a pracuje ve složení: 
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Pavel Miketa – předseda 

Petr Nachtmann – místopředseda 

Lukáš Kapaňa – člen do 20. března 2025 

 
Dozorčí a odvolací komise pobočného spolku průběžně provádí kontrolu hospodaření. 
Konstatuje, že účetní období 2024 bylo v souladu s Valnou hromadou oblasti Střední Morava schváleným rozpočtem 
2024 a který byl veden jako ziskový. 
Účetnictví oblasti je vedeno ekonomkou ČBF Ing. Syneckou v souladu s ekonomickými a právními předpisy ČBF a ČUS a 
nebyla shledána žádná pochybení. 
Usnesení VH oblasti Střední Morava ze dne 16. května 2024 bylo splněno. 
Dozorčí a odvolací komisi nebyl v období od 17. května 2024 do 23. června 2025 doručen žádný podnět či odvolání. 
Ve Spolkovém rejstříku jsou založeny dokumenty, z Valné hromady oblasti za rok 2024. 

Dozorčí a odvolací komise oblasti Střední Morava doporučuje delegátům dnešní Valné Hromady schválit zprávu o 
činnosti výboru, výsledovku roku 2024, účetní závěrku 2024 a předložený návrh rozpočtu 2025. 

Usnesení 5.1: 

Oblastní Valná hromada OPS ČBF – Oblast Střední Morava schvaluje Zprávu Dozorčí a odvolací 
komise OPS za uplynulé období, přednesenou jejím místopředsedou Petrem Nachtmannem. 

6)  Návrh Výboru ČBF na volbu člena DOK – Valná hromada navrhuje Ondřeje Zatloukala na 
uvolněné místo člena Dozorčí a odvolací komise OPS Střední Morava do konce funkčního období 
DOK 

7) Diskuse: 

 Šimon Wojnar – upřesnění termínů a organizace školení trenérů, nevyužívání dotačních 
programů na školení trenérů 

 Michal Šob – Dotační program NSA Můj klub, 25/26 povinnost el.zápisy pro všechny Swish + 
Leris, 26/27 Leris vs Leris2, nové možnosti organizací soutěží Oblastní soutěže a nadstavba – liga, 
příspěvky ČBF klubům na rozhodčí v sezóně 24/25 o cca 70000 Kč se kluby nepřihlásily 

 Ivo Lukš – digitální stopa, evidence hráčů a hráček v Lerisu, data pro NSA, kontrola a porovnání 
dat 

 Jaroslav Rozsíval – dotační program vypsaný oblastí STM, pozdní vypsání soutěží NRL ze strany 
ČBF 

 Emil Remenec – Setkání trenérů, rozhodčích a funkcionářů na společné akci (květen 2025) 

 Martin Ševčík – finance, cestování, haly 

 Jakub Kremser – rozhodčí, semináře, školení nových rozhodčích, navýšení odměn rozhodčích, 
bezhotovostní platby QR kód 

 Petr Nachtmann – VH ČBF v Praze problémy s účastí, organizace VH termíny a místo pouze 
v Praze, organizace seminářů, systémy soutěží 
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 Oldřich Sládek – soutěže NRL návaznosti a propojení, příprava oblastních soutěží, online zápisy 
utkání, zdravotní prohlídky, elektronické přihlášky na sezónu 2025/2026, soutěže kvalifikace 
mini, příprava nových webových stránek oblasti dle webu ČBF, aktiv zástupců klubů k soutěžím 
2025/2026, spolupráce s kluby a organizací městských školních lig včetně umístění na stránky 
oblasti, Vyhlášení "STŘEDOMORAVŠTÍ VETERÁNI V LIZE MUŽŮ 35+", hodnocení rozhodčích a 
zpětně klubů 

 

8) Valná hromada schválila Usnesení k jednotlivým zprávám a uložila Výboru OPS, aby:  

a)  Zajistil zveřejnění zápisu z VH OPS na webových stránkách oblasti Střední Morava  

Termín: do 15. 7. 2025 

b)  Zajistil řádnou účetní závěrku za rok 2025 

Termín: do 31. 3. 2026 

c)  Zajistit vložení dokumentů do Spolkového rejstříku 

Termín: do 30. 9. 2025  

d) Realizovat projekty oblasti Střední Morava schválené Výborem OPS Střední Morava 

Termín: do 31. 12. 2025 

e) Valná hromada doporučuje Výboru OPS opakovaně uskutečnit aktiv klubů na závěr 
sezóny 2025/26, doporučuje do Rozpisu soutěží zapracovat systém bezhotovostních 
plateb, zavést ve spolupráci s ČABR hodnocení klubů rozhodčích a rozhodčími organizaci 
mistrovských utkání kluby po jednotlivých utkání. 

 

Valnou hromadu zakončil Jaroslav Rozsíval, poděkoval všem účastníkům za účast, popřál mnoho 
úspěchů v sezóně 2025/2026 a krásné pohodové prázdniny – dovolenou. 

 
 
Zapsal:  Emil Remenec, předseda výboru OPS ČBF – Oblast střední Morava 
 
Ověřil: Viktor Schmid, místopředseda výboru OPS ČBF – Oblast Střední Morava 
 
 

 


